
 

               
 
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i opće poslove 
 
KLASA: 024-03/23-03/13 
URBROJ: 2163-4-01-23-45 
Labin, 1. kolovoz 2023.   
                                 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 19. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Drugo pitanje za gradonačelnika je vezano za Pulsku ulicu. Naime, imam više primjedbi 
građana koje su mi poslali vezano za te radove. Treba još neke stvari ispraviti ali to ću dati u 
pisanom obliku. Radi se o prilazima, šahtovima itd. Ja imam tu jednu veliku primjedbu ali ću 
dati u pisanom obliku pa će se vidjeti jer nemam vremena za obrazlaganje. Vezano za to imam 
pitanje, nije u Pulskoj ulici, ali pitam gradonačelnika. Rušila se zgrada Rade Končara i 
napravila je, da ne kažem veliku buku i halabuku. Naime, dimilo se na sve strane. Prašina je 
ugrožavala praktički da ne kažem živote okolnih stanara i oni su i to istrpili, ali kažu mi, nemaju 
se kome žaliti. Pitaju da li je to bilo potrebno sada, na ovaj način i onako kako se odvijalo. 
Naime, prašina je bila nesnošljiva, a da ne govorimo o buci.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Što se tiče panela, putem stranice su svi ti podaci svakodnevno dostupni. Mladen to sigurno 
zna ali što se mene osobno tiče možemo kupiti i panel i staviti ga na jedno mjesto da dodatno 
potaknemo i dodatno razvijemo svijest. Što se tiče Pulske ulice, postavite pitanje pisano, mi 
ćemo odgovoriti u pisanom obliku. Četvrto, što se tiče buke i praha, Grad Labin je dao dozvolu 
za rušenje. Kao što postoji građevinska dozvola, postoji i dozvola za rušenje. U smislu samog 
izvođenja tehnologije, termina, načina, Grad Labin nije dao suglasnost i nije dogovoren na taj 
način. Izveden je na način koji očito nije bio pravilan. Koliko imam informaciju, to je sada 
gotovo. Dajemo ispriku našim građanima i nadam se da u narednom razdoblju neće biti sličnih 
situacija.“ 
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